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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Hogyan képzelik a Volán Vállalatok magónosítását?" címmel a Házszabály 91 .§-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Dr. Kóka János gazdasági és közlekedési miniszter úrhoz .

A kérdésre írásban kérem válaszát .

Tisztelt Miniszter úr!

A nyár nagy híre volt, hogy a MÁV több szárnyvonalon szünetelteti a személyfuvarozást . Ezt
Őnök gazdaságossági okokra hivatkozva kívánják bevezetni . Békés megyében olyan vonalon
is megszűnne a személyszállítás, amellyel párhuzamosan nincs közút, ezáltal nehéz helyzetbe
kerülnek az ott élők .
Szintén nyár elején tudhatta meg az országos közvélemény, hogy a kormány a Volán
vállalatok privatizációjára készül. Ez a két hír számos állampolgárban ébresztett rossz
érzéseket. Hiszen a vasúti fuvarozás megszüntetésével párhuzamosan az esetlegesen
magántulajdonba kerülő közúti személyszállítással foglalkozó cégek monopolhelyzetbe
kerülhetnek . Sokan panaszolják azt is, a kormány félinformációkkal hergeli a közvéleményt -
például a szárnyvonalak megszüntetéséről beszéltek, s azt csak később lehetett megtudni, a
teherfuvarozás ezeken a vonalakon is megmarad .

Tisztelt Miniszter úr!

Tervezik-e a Volán társaságok privatizációját, különös tekintettel a Körös Volán
ZRt.-re?
Ha igen, mikor, milyen kör számára, mekkora tulajdonrészt értékesítve

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2006 . 09. 12 .

Tisztelettel

Erdős Norbert

írásbeli kérdés
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